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De heer M. Colla, Minister van Volksgezondheid en Pensioenen, heeft een
adviesaanvraag gericht aan Prof. Dr. PEERS, voorzitter van de Nationale Raad voor
Ziekenhuisvoorzieningen, inzake volgende materies:

Dat de medische pennanentie in een ziekenhuis met een erkende functie eerste
opvang spoedgevallen vanaf 1 december 2000 gebeurt door een arts die minimaal
hetzij een opleiding heeft genoten die hem toestaat deel te nemen aan de medische
pennanentie in een erkende functie gespecialiseerde spoedgevallen, hetzij
specialist is in één van de basisdisciplines die toegang geven tot de bijzondere

beroepstitel urgentiegeneeskunde.

2. De gevolgen van de fusie-operaties voor de verplichting te beschikken over een
functie eerste opvang van spoedgevallen: per ziekenhuis en peT campus.

3. De modaliteiten qua organisatie en informatie aan de bevolking voor het
"alternerend" organiseren van een functie gespecialiseerde spoedgevallen op
verschillende campi van eenzelfde fusieziekenhuis, met dien verstande dat elke
campus aan de architecturale normen voldoet.

Met het eerste punt van de adviesaanvraag verklaart de Afdeling 'Programmatie en
Erkenning" zich akkoord. De Afdeling benadrukt dat alleszins een passende
financiering dient voorzien te worden.

Betreffende het tweede punt neemt de Afdeling de volgende stelling in:
Elk gefusioneerd ziekenhuis mag vrij kiezen of elke campus al dan niet over de
functie eerste opvang spoedgevallen moet beschikken.
Aldus kan een gefusioneerd ziekenhuis bestaande uit verschillende campi, besluiten
oro op slechts 1 campus over een functie eerste opvang spoedgevallen te beschikken
of op meerdere of zelfs aIle campi afzonderlijk een functie eerste opvang
spoedgevallen op te richten.
De Afdeling duidt weI op het feit dat voor welkdanige oplossing ook gekozen wordt,
een aangepaste financiering noodzakelijk is. Indien een gefusioneerd ziekenhuis bv.
beschikt over 2 campi dewelke elk beschikken over een erkende functie eerste opvang
spoedgevallen dan dient hiervoor telkens een passende financiering voorzien te
worden.
Niets afdoende aan voomoemde elementen wenst de Afdeling aan te geven dat op de
campi waar geen functie eerste opvang spoedgevallen aanwezig is, een medische
permanentie steeds moet worden waargenonien door een geneesheer.



Inzake het derde punt neemt de Afdeling volgende stelling in:
De Afdeling vindt dat het "alternerend" organiseren van een functie gespecialiseerde
spoedgevallenzorg kan indien het ziekenhuis aIle voorzieningen treft om de veiligheid
van de patiënten te waarborgen. De campi van het gefusioneerd ziekenhuis dienen weI
binnen dezelfde ziekenhuisregio gelegen te zijn en afzonderlijk te voldoen aan de
normen inzake de functie gespecialiseerde spoedgevallenzorg. Verder dienen ook
passende maatregelen genomen te worden om verwarring, inzake de "actieve" functie
gespecialiseerde spoedgevallen, te voorkomen.
Niettegenstaande de functie gespecialiseerde spoedgevallenzorg periodiek werkzaam
is, dient de functie eerste opvang spoedgevallen continu werkzaam te zijn. D.w.z. dat
op elke site die beschikt over de functie gespecialiseerde spoedgevallen, al dan niet
"alternerend", continu een "actieve" functie eerste opvang spoedgevallen aanwezig
dient te zijn.

De Afdeling wenst weI op te merken dat dergelijk "altemerend" organiseren van een
functie gespecialiseerde spoedgevallen een aantal praktische problemen met zich kan
meebrengen: onder andere inzake structurering en organisatie van sommige elementen
dewelke verbonden zijn met de functie gespecialiseerde spoedgevallen (bv. de 100, de

MUG)

Ook omtrent dit onderwerp wenst de Afdeling te benadrukken dat passende
financiering dient voorzien te worden.
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